
Protokół z posiedzenia Konińskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego  

                                                  w dniu 10.09.2015 r. 
 
W spotkaniu uczestniczyli: 
Członkinie i członkowie KRDPP : Ewa Jeżak (NGO), Elżbieta StrekerDembińska (Rada 
Miasta Konina), Maria Cybulska (UM Konin), Piotr Pęcherski (NGO), Waldemar Duczmal 
(NGO). 
 
Goście: zespół COP  Bartosz Jędrzejczak, Anna Majchrzak 
 
Nieobecni:   Zuzanna JanaszekMaciaszek (NGO)  uspr., Ewa Szczepańska (UM Konin)  
nieuspr., Krystian Majewski (Rada Miasta Konina)   nieuspr. 
 

1. Przedstawienie i zatwierdzenie planu posiedzenia.  
W. Duczmal poprosił o wyznaczenie innego protokolanta. Obecni nie uwzględnili jego 
prośby, P.Pęcherski do protokołowania obrad wyznaczył W.Duczmala. W.Duczmal 
zgłosił wniosek o nagrywanie posiedzeń KRDPP i udostępniania tych nagrań w 
załączniku do protokołów. W wyniku głosowania ( E. Streker  Dembińska, E.Jeżak, 
M. Cybulska, P. Pęcherski  przeciw, W.Duczmal  za) wniosek nie został 
uwzględniony; P.Pęcherski: Nie chcemy być nagrywani, większość z nas pracuje tu 
społecznie, zasadniczo wszyscy 
 

2. Dyskusja na temat raportu Akcji Konin: Monitoring lokali miejskich udostępnianych 
organizacjom pozarządowym w Koninie. 
E. StrekerDembińska: Raport pokazuje punkt widzenia Akcji Konin, każda 
organizacja ma do tego prawo, chociaż niektóre sformułowania sa dość odważne, 
jakby były uzasadnieniem z góry postawionej tezy. Stwierdziła również, że KRDPP 
jest platforma do łagodzenia konfliktów na linii UM  NGO i warto, żeby pomogła Akcji 
Konin w we wprowadzeniu transparentnych zasad wynajmu lokali z zasobów 
miejskich. P.Pęcherski, że mówił, że w raporcie są dobre elementy, m.in. propozycja 
by miasto sporządziło listę swoich zasobów lokalowych i udostępniło 
zainteresowanym, mówił także o ulotce Akcji Konin prezentującej krótko obecne 
zasady i pomysły na ich zmianę lub poprawę wynikające z raportu (załącznik nr 1). 
Wraz z E. Jeżak zwrócili uwagę na kwestie podnoszoną przez Akcję Konin  brak 
cennika dla organizacji; E. Jeżak: Cennik będzie “zabijał” dopiero zaczynające 
działalność organizacje, są także organizacje, które ze względów projektowych chcą 
płacić więcej, ujmują to w swoich budżetach dla grantodawców. B. Jędrzejczak 
zwrócił uwagę, że taki regulamin może rozbudzić zbytnio oczekiwania względem UM 
różnych organizacji, a także zaapelował o wyważenie regulaminu, który ma powstać: 
Dodatkowe wytyczne wciskają urzędników w ograniczone myślenie. W. Duczmal 
przypomniał o obietnicy KRDPP z maja 2015 r. o powstaniu w zespołu KRDPP, który 
zajmie sie wypracowaniem takiego regulaminu razem ze wszytskimi 
zainteresowanymi. E. Jeżak: To nie była obietnica powstania takiego zespołu, tylko 
stwierdzenie, że się nad tym zastanowimy. Stwierdziła także, że projekt Akcji Konin 
nosi znamiona śledzenia konińskich organizacji i że nie można podejrzewać UM o 
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nieuczciwość w przyznawaniu lokali, dodając,że KRDPP nie może się zajmować 
tylko specyficznymi projektami Akcji Konin. W. Duczmal przypomniał, że mowa o tym 
była na spotkaniu zorganizowanym przez Akcję Konin 7.09.2015 r.; wyjaśniano tam 
wszelkie wątpliwości, niestety nikogo z obecnych na dzisiejszym posiedzeniu 
KRDPP, pomimo zaproszenia, nie było. W.Duczmal zauważył, że wstępny raport 
został przesłany do wszystkich członków KRDPP z prośba o uwagi nadsyłane 
elektronicznie, wszystkie nadesłane wątpliwości zostały w raporcie poprawione. E. 
Jeżak stwierdziła, że takie raporty należy omówić na stacjonarnych posiedzeniach 
KRDPP. Na zakończenie dyskusji zobowiązano Akcję Konin do zainicjowania 
napisania regulaminu. W.Duczmal przekaże ustalenia Zarządowi AK. 
 

3. Inicjatywa lokalna 
W związku z tym, że nie wszyscy zebrani zapoznali się z opracowaniem na temat 
inicjatywy lokalnej (załącznik nr 2), W.Duczmal, krótko zaprezentował najważniejsze 
punkty swojego opracowania. Dyskusję wzbudziły dwa pomysły zapisania tych 
środków w budżecie miejskim: albo wydzielenie środków na inicjatywę lokalną i 
utworzenie rezerwy celowej w budżecie samorządu albo włączenie przedsięwzięć 
związanych z realizacją inicjatywy lokalnej w budżet i zadania komórek i jednostek 
organizacyjnych samorządu. E. Streker  Dembińska zaproponowała drugą formę, a 
na dysponenta środków wskazała Centrum Organizacji Pozarządowych. B. 
Jędrzejczak stwierdził, że COP nie będzie mógł obsłużyć wszystkich 
zainteresowanych, bo część zadań w inicjatywie lokalnej związana jest np. z 
budownictwem lub ogrodnictwem i zaproponował przystosowanie procedury tzw. 
“małych grantów” do inicjatywy lokalnej w formie regrantingowej tzn. jakaś konińska 
organizacja mogłaby się podjąć dzielenia środków między organizacje nieformalne 
zainteresowane tą formą pracy na rzecz miasta. E. Jeżak stwierdziła, że może się 
tym zająć Akcja Konin, W.Duczmal odmówił, a B. Jędrzejczak dodał, że na wszystkie 
działania związane z regrantingiem UM musi ogłosić konkurs dla NGO. E. Streker 
Dembińska zauważyła, że w związku z terminem zgłaszania wniosków budżetowych 
do 15 września, KRDPP nie jest w stanie zainicjować odpowiednich zmian 
(wypracowanie regulaminu, zabezpieczenie środków finansowych). Projekt inicjatywy 
lokalnej odłożono więc na rok następny. W.Duczmal został zobowiązany do kontaktu 
w tej sprawie z dwoma miastami: Ełkiem i Łodzią, które takie narzędzie u siebie 
wprowadziły. 
 

4. Organizacja Tygodnia Organizacji Pozarządowych  W.Duczmal ponowił swoją 
propozycję odrzuconą przez KRDPP na poprzednim posiedzeniu o nieorganizowanie 
w tym roku Tygodnia Organizacji Pozarządowych. Propozycje poparła E. Streker  
Dembińska i reszta zgromadzonych przychyliła się do niej  w związku z małym 
zainteresowaniem konińskich organizacji tą forma wsparcia przez KRDPP i COP, w 
roku 2015 ,Tydzień NGO się nie odbędzie. 
 

5. Przystosowanie regulaminu KRDPP do standardów. 
E. Jeżak, która zajęła się opracowaniem tego tematu (załącznik nr 3) i , stwierdziła, 
że regulamin KRDPP zawiera wszystkie rekomendowane standardy działania Rad 
Pożytku. Stwierdziła także, że wzorem Poznania, KRDPP mogłaby w skróconej 



formie przedstawić regulamin na swojej stronie w formie ingografiki. E. Streker  
Dembińska: Konin może być wzorem dla innych miast pod tym względem. 
 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia i wolne wnioski 
Obecni na posiedzeniu członkowie KRDPP nakazali W.Duczmalowi (który 
protokołował poprzednie posiedzenia) usunięcie załączników, które zawierały 
korespondencję członków KRDPP w sprawie powołania P.Pęcherskiego do Zespołu 
ds. wykorzystania zasobów termalnych przy Prezydencie Konina. W.Duczmal 
stwierdził, że załączniki doskonale uzupełniają opis sytuacji w tej sprawie dla 
niezorientowanych w tym temacie, mimo tego nie pozwolono ich opublikować. 
Na zakończenie W.Duczmal przeprosił E. Jeżak za swój wybuch złości skierowany w 
jej stronę; był niewspółmierny do niepochlebnych opinii E.Jeżak wygłaszanych przez 
całe spotkanie o Akcji Konin, której W.Duczmal jest prezesem.  
 
Kolejne spotkanie, zgodnie z harmonogramem, ustalono na 8.10.2015 r. Na 
spotkaniu, na które zostaną zaproszone organizacje działające na terenie Konina, 
zostanie omówiony regulamin, który Waldemar Duczmal jako prezes Akcji Konin 
zobowiązał się dostarczyć Radzie w terminie do 3 tygodni.  
 
sporządził 
W.Duczmal 

 
 
Załącznik nr 1 
Ulotka Akcji Konin na temat regulaminu udostępniania lokali miejskich NGO 
http://akcjakonin.pl/wpcontent/uploads/2015/08/ulotkaAkcjaKonin_01727x1024.jpg 
 
Załącznik nr 2 
Inicjatywa lokalna 
https://goo.gl/n3aQXB 
 
Załącznik nr 3  
Przystosowanie regulaminu KRDPP do standardów Rad Pożytku 
https://goo.gl/gAacI9 
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